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EMS EMS2 2553718 29-1-2020 Lelystad Airport
Dragen het college op:
om met kracht alles wat binnen haar 
mogelijkheden ligt, zich in te zetten voor 
een opening in 2020 van Lelystad Airport 
voor vakantieverkeer, waarbij naast de 
economische noodzaak voor Flevoland ook 
nadrukkelijk aandacht moet zijn voor de 
duurzaamheidsargumenten.

VVD, CDA, 
DENK, PvdA, 
FVD

Reus, J. de GE 21-10-2020: In april 2020 heeft de minister van Infrastructuur en Waterstaat de Kamer 
geïnformeerd dat de opening van Lelystad Airport voor groothandelsverkeer wordt uitgesteld 
tot november 2021. Redenen hiervoor waren de crisis in de luchtvaart vanwege COVID-19 en 
het stikstofvraagstuk (rapport Remkes). Het college doet er alles aan – zowel in bestuurlijke 
overleggen als via de partijpolitieke lijn en 1-op-1-contact met besluitvormers in Den Haag – 
om de opening van Lelystad Airport voor groothandelsverkeer in november 2021 te 
bewerkstelligen. 
10-02-2021: In januari 2021 is het Kabinet gevallen en is het dossier Lelystad Airport 
controversieel verklaard. Daarmee is openstelling van Lelystad Airport voor 
groothandelsverkeer in november 2021 niet meer realistisch. Het college gaat er echter nog 
steeds vanuit dat Lelystad Airport zal worden opengesteld voor groothandelsverkeer en zal er 
alles aan doen om te bewerkstelligen dat Lelystad Airport op zo kort mogelijke termijn zal 
worden opengesteld voor groothandelsverkeer, zodat ook de sociaaleconomische effecten die 
deze openstelling voor de regio met zich meebrengt, gerealiseerd kunnen worden. 
09-07-2021: Dossier Lelystad Airport is nog steeds controversieel en er is ook nog geen nieuw 
regeerakkoord. Het college doet er – in overleg met gemeente Lelystad en de Schiphol Group – 
nog steeds alles aan om Lelystad Airport op zo kort mogelijke termijn opengesteld te krijgen 
voor groothandelsverkeer.
(zie vervolg-cel)

Voorstel is om 
van de lijst af 
te voeren

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS EMS2
vervolg

2553718 29-1-2020 Lelystad Airport (vervolg) VVD, CDA, 
DENK, PvdA, 
FVD

Reus, J. de GE 14-10-2021: De formulering van 9-7-2021 is nog steeds actueel: Dossier Lelystad Airport is nog 
steeds controversieel en er is ook nog geen nieuw regeerakkoord. Het college doet er – in 
overleg met gemeente Lelystad en de Schiphol Group – nog steeds alles aan om Lelystad 
Airport op zo kort mogelijke termijn opengesteld te krijgen voor groothandelsverkeer. 20-9-
2022: De inzet voor openstelling voor groothandelsverkeer wordt nog steeds vervolgd.

Voorstel is om 
van de lijst af 
te voeren

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS EMS9 2705278 11-11-2020 Bestrijding jeugdwerkloosheid in 
Coronatijd
Dragen het college op:
-	Te onderzoeken welke maatregelen de 
provincie Flevoland, aanvullend op de 
kerntaak van de gemeenten en de 
rijksmaatregelen, regionaal kan ontplooien 
en versterken die bijdragen aan de 
bestrijding van jeugdwerkloosheid in 
Flevoland als gevolg van de coronacrisis.  
-	Met een voorstel  in de Perspectiefnota 
van 2021 te komen met wat structureel aan 
de bestrijding van jeugdwerkloosheid in 
Flevoland kan worden gedaan.

CU, PvdA, 
GroenLinks, SP, 
VVD, CDA, SGP 
DENK

Reus, J. de S&B 08-02-2021: er moeten regionale mobiliteitsteams gevormd worden die werkzoekenden om/bijscholen en 
toeleiden naar werk. Vanuit her Rijk zijn extra middelen beschikbaar gesteld voor om/bijscholing. Er zijn 
ook specifieke groepen benoemd waar de om/bijscholingsmiddelen voor ingezet moeten worden en dat 
zijn onder andere jongeren (onder de 27 jaar). In RWF-verband wordt een plan opgesteld voor het vormen 
van een regionaal mobiliteitsteam in Flevoland en hoe de verschillende doelgroepen, waaronder de 
jongeren, geholpen kunnen worden (omscholing, bijscholing, werk). De provincie Flevoland is betrokken bij 
de ontwikkeling van het regionale mobiliteitsteam.
21-06-2021: Gemeente Almere heeft als centrumgemeente van de arbeidsmarktregio Flevoland extra 
middelen ontvangen (voor de hele arbeidsmarktegio Flevoland) voor de aanpak van jeugdwerkloosheid. 
Binnen het RWF (Regionaal Werkbedrijf Flevoland) is afgesproken dat een kwartiermaker geworven wordt, 
die een plan van aanpak op gaat stellen. Omdat deze afspraken binnen het RWF gemaakt zijn over de 
aanpak van de jeugdwerkloosheid, is er (nog) geen voorstel bij de Prespectiefnota 2021 ingediend.
18-10-2021: De kwartiermaker jeugdwerkloosheid heeft een analyse gemaakt van alle maatregelen en 
activiteiten op het gebied van jeugdwerkloosheid. Deze analyse is opgeleverd bij het RWF (Regionaal 
Mobiliteits Team) de extra middelen (zie 21-6-2021) zijn bedoeld om een Regionaal Mobiliteits Team (RMT) 
te realiseren (opdracht ministeries SZW en EZK). Het RMT is inmiddels gerealiseerd en de doelgroep 
starters/schoolverlaters kan zich melden. Het aantal aanmeldingen en de ingezette maatregelen en 
middelen worden gemonitord. Door o.a. het aantrekken van de economie is er op dit moment geen 
behoefte aan (structurele) maatregelen van de provincie.
07-02-2022: de kwartiermaker jeugdwerkloosheid van het RWF is met een nadere uitwerking van de analyse 
naar concrete activiteiten bezig (Plan van aanpak). Deze analyse zal naar verwachting in april/mei klaar zijn 
en binnen het RWF besproken worden.
31-10-2022 door de kwartiermaker van het Regionaal Werkbedrijf Flevoland (RWF) is een 
Jeugdwerkloosheidsplan opgesteld dat in december 2022 ter besluitvorming aan het Bestuurlijk Overleg 
RWF (arbeidsmarktregio Flevoland) voorgelegd wordt. Voor de uitvoering van dit plan is voldoende budget 
(vanuit het Rijk) beschikbaar om alle activiteiten uit te kunnen voeren. Er zijn geen aanvullende 
maatregelen en/of financiering van de provincie nodig.

18-10-2021: 
Aanhouden in 
afwachting van 
de monitoring 
van de 
komende 
periode.
07-02-2022: 
Aanhouden in 
afwachting van 
het Plan van 
aanpak dat 
opgesteld 
wordt.
31-10-2022 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS EMS15 2801372 26-5-2021 Laaggeletterdheid
Verzoeken het college
• Het onderwerp laaggeletterdheid 
integraal te beschouwen;
• Als college onderling hierover het 
gesprek aan te gaan;
• Vanuit het Cultuurbeleid, De Krachtige 
Samenleving en de Human Capital Agenda 
in samenhang een bijdrage te leveren;
• Bij de lopende evaluatie van het 
innovatiefonds bibliotheeknetwerk de 
bestrijding van laaggeletterdheid te 
betrekken;
• De uitkomsten aan Provinciale Staten 
voor te leggen;

D66, PvdA, 
GroenLinks, SP, 
ChristenUnie, 
PvdD

Rijsberman, M.A. S&B 21-06-2021: Vanuit zowel het Cultuurbeleid als vanuit Krachtige Samenleving wordt ingezet op 
het onderwerp laaggeletterdheid. Hier wordt het onderwerp integraal opgepakt. 
Bibliotheeknetwerk Flevoland en WEL in Flevoland spelen een belangrijke rol om het netwerk 
te versterken, zowel richting de regioaanpak laaggeletterdheid (gemeenten) als richting de 
bestuurlijke Zorgtafel Flevoland.

De evaluatie van het Innovatiefonds Bibliotheekfunctie wordt gebruikt om kleine 
aanpassingen te kunnen doen bij de verlenging van de Nadere Regels Innovatiefonds 
Bibliotheekfunctie 2018-2021. De aanpak laaggeletterdheid zal daarin expliciet worden 
opgenomen.
18-10-2021: Halverwege oktober heeft Provinciale Staten een mededeling ontvangen ter 
afdoening van deze motie (#2810681), daar is de huidige stand van zaken weergegeven. 
07-02-2022:https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/ingekomen-stukken/DOCUVITP-
2810681-v8-Mededeling-aanpak-laaggeletterdheid.PDF LIS 10 november 2022.
31-10-2022 Geen wijzigingen

18-10-2021: 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan.
31-10-2022 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

RND & 
EMS

EMS24 2847841 15-9-2021 Erkenning en waardering burgerleden
Spreken uit:
-	De procedurecommissie de 
mogelijkheden te laten onderzoeken hoe 
de vergoeding van burgerleden meer in lijn 
kan komen met de verrichte 
werkzaamheden en meer recht doet aan 
het belang en waardering van onze 
burgerleden. 
-	Hierin in elk geval te onderzoeken hoe 
het mogelijk gemaakt kan worden dat 
burgerleden vacatiegeld kunnen 
declareren bij deelname aan officiële door 
de provincie georganiseerde activiteiten, 
zoals Statenacademies, Statenleergangen 
en werkbezoeken;
-	Hiervoor structurele dekking te zoeken 
vanaf de begroting van 2022.
-	De uitkomsten van het onderzoek met 
financiële dekking te verwoorden in een 
Statenvoorstel en deze  bij de begroting 
2022 voor te leggen aan PS.

PvdD, PvdA, PVV Verbeek, L. Griffie 1-11-2021: Voor een onafhankelijk oordeel en advies zijn de onderzoeken zoals genoemd in 
deze motie en de motie "Twee burgerleden per fractie RvO artikel 5.4" (EMS23) gecombineerd 
uitgevraagd bij meerdere adviesbureaus. De ontvangen aanbiedingen worden in een 
eerstvolgende PC voorgelegd om tot een keuze te komen. De verwachting is dat de resultaten 
uit het onderzoek eind Q1 2022 beschikbaar zullen zijn, waarna eventuele besluitvorming voor 
PS wordt voorbereid.
1-9-2022:  De staten hebben op 13 juli 2022 besloten om het aantal toegestane burgerleden per 
fractie te verhogen van één naar twee burgerleden per fractie.

1-9-2022: 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze motie van 
de lijst over te 
gaan

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS EMS29 2986860 13-7-2022 Compenseren prijsverhoging Altijd Vrij 
Abonnement 
Dragen het college op:
Zo snel mogelijk met de provincie 
Overijssel in gesprek te gaan over een 
verlaging van de prijs van alle Altijd Vrij 
abonnementen van de OV regio Ijsselmond 
met als richtprijs 125,- p/m (en de daarbij 
behorende tarievenopbouw) tot aan de 
nieuwe concessie december 2023 en de 
Staten over de uitkomst van dit gesprek te 
informeren. De gelden die hiervoor 
eventueel nodig zijn te onttrekken aan het 
ongeoormerkte deel van de Brede 
Bestemmingsreserve.

SP,GroenRood, 
PVV, 
ChristenUnie, 
D66, DENK

Reus, J. de S&B 31-10-2022 - PS hebben op 15-9-2022 een mededeling (# 2999447) ontvangen over de wijze 
waarop GS uitvoering heeft gegeven aan deze motie. 

31-10-2022 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan.

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS EMS31 3012943 14-9-2022 Geen aanmeldcentrum voor asielzoekers 
in Flevoland
Spreken uit:
-	Dat er geen aanmeldcentrum voor 
asielzoekers komt in Flevoland en het Rijk 
hiervan op de hoogte te stellen;

PVV n.v.t. Griffie 26 okt-2022: De motie is naar de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid toegezonden. 26 oktober 
2022: 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan.

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

EMS B19 2324745 17-10-2018 Aansluiten bij convenant Nedersaksisch 
als erkende Streektaal
Verzoeken het college: 
om te onderzoeken of de provincie 
Flevoland kan aanhaken bij het genomede 
convenant, en op welke wijze er invulling 
aan kan worden gegeven en PS op korte 
termijn op de hoogte te stellen van de 
mogelijkheden hiervoor.

CDA e.a. Rijsberman, M.A. S&B 12-11-2018: Wordt ambtelijk opgepakt.
06-05-2019: Onderzocht wordt hoe de verschillende partijen invulling kunnen gaan geven aan 
de inspanningsverplichting om het Nedersaksisch te bevorderen. 
19-08-2019: Geen wijzigingen.
18-11-2019: Onderzocht is welke mogelijkheden er zijn en welke inspanningsverplichtingen dit 
(mogelijk) meebrengt. 
24-02-2020: Samen met de gemeente Urk is een verzoek gedaan aan de samenwerkende 
partijen tot ondertekening.
20-04-2020: Geen wijzigingen.
02-06-2020: Er is een gesprek geweest met Gemeente Urk, Gemeente Wesstellingwerf en 
Provincie Overijssel. Naar aanleiding van dit gesprek beraadt gemeente Urk zich of 
ondertekening mede door de provincie wenselijk is. Zij neemt verder initiatief tot 
ondertekening door gemeente en/of Provincie.
21-09-2020: Er is contact geweest met de Gemeente Urk. Er is vanuit gemeente Urk 
draagvlak.De ambtenaar van gemeente Urk pakt dit op. 
02-11-2020: Geen wijzigingen.
08-02-2021: Geen wijzigingen.
21-06-2021: Geen wijzigingen.
18-10-2021: De gemeente Urk heeft een formeel verzoek gedaan aan de convenant partijen om 
aan te sluiten bij het convenant Nedersaksisch. Wanneer dit verzoek wordt gehonoreerd, kan 
de provincie ook stappen ondernemen om aan te sluiten bij het convenant.
07-02-2022: Gemeente Urk is in voorbereiding formeel aan te sluiten bij het convenant. Een 
mededeling om uw Staten te informeren over de stappen die de provincie neemt, volgt.
31-10-2022 Op 17 mei hebben Gedeputeerde Staten besloten (#2928603) het verzoek van de 
gemeente Urk, om hen te steunen bij toetreding tot het Convenant Nedersaksisch, in te 
willigen door zelf ook te willen toetreden tot het Convenant. Gedeputeerde Staten hebben 
daarom een brief met steunverklaring en verzoek tot toetreding verzonden aan de 
convenantpartners. Daarover hebben uw Staten op 25 mei een mededeling (#2947800) 
ontvangen. 

31-10-2022 
Voorgesteld 
wordt om tot 
afvoeren van 
deze lijst over 
te gaan

23-11-2022: 
Commissie stelt voor 
om de motie af te 
voeren

LIS week 20 
Conventant 
Nedersaksisch


	Af te voeren

